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Acta de la reunió de Consell Escolar ordinari de l’ escola Sant Esteve de Guialbes  
 
Dades de la sessió ordinària  
Nom de l’òrgan que es reuneix 
Consell Escolar 
 
Lloc de la reunió: Aula de CS                         Data: 13/02/2023                    Hora: 17:00 
   
 
Ordre del dia  

 

1. Lectura i aprovació de l’acta de la reunió anterior. 

2. Tancament exercici econòmic 2022 

3. Pressupost 2023 

4. Torn obert de paraules 

 

 
Assistents  

Anna Gay Mercader, Anna Pérez Carreras, Àngels Toboso, Cristina Moles, Maria Rizzolo, Gerard 
Vilardell, Àlex Teres Cordón, Anaïs Andreu, Eva Borrell, Roser Villegas.  
 
 
Desenvolupament de la sessió  

 

 

1. Lectura i aprovació de l’acta de la reunió anterior  
 
 

2. Tancament exercici econòmic 2022 
 

 
3. Pressupost 2023  
 
L’Àngels Toboso, com a secretària, mostra els documents relacionats amb el tancament de 
l’exercici 2022. Explica les modificacions que s’han hagut de fer els darrers mesos, ja que el 
Departament ha fet una aportació per l’alumnat NESE que va començar I3. Aquesta quantitat de 
diners sota el concepte de «Motxilles escolars» cobreix les despeses de materials i sortides 
d’aquest alumnat.  
 
Encara estem pendents que Serveis Territorials ens validin totes les dades del tancament de 
l’exercici, però de moment tot ens quadra a la perfecció. 
 
Mostra també els documents relacionats amb el nou exercici econòmic. A les partides d’ingressos 
ja comptem amb aquestes aportacions extraordinàries del Departament lligades amb l’alumnat 
NESE.  
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4. Torn obert de paraula  
 
 
4.1. Menjador 
 
Mentre es fa la lectura de l’acta anterior, l’Àlex ens comenta que en un futur voldríen que la plaça 
del cuiner fos externalitzada, és a dir, que formi part de l’empresa de càtering. Llavors aquesta 
plaça quedaria eliminada de la plantilla de l’ajuntament.  
 
Per compensar, valoraran si poden posar una altra plaça d'agutzil pel municipi. Podria ajudar més 
amb les tasques de manteniment del municipi.  Afegim, des de l’escola, que també ens cal tenir 
més disponibilitat de l’agutzil a l’escola, ja que no tenim conserge. 
 
Actualment l’empresa de càtering que porta el menjador és Bo i Sa. El 28 de febrer s’hauria de fer 
un canvi, però com que estem en any nou, han pogut prorrogar l’ús d’aquesta empresa.  
 
Quan s’hagi de fer un canvi de nou, tornaran a utilitzar el càtering Vilanova. L’Ajuntament disposa 
de 15000 euros per gastar sense haver de fer concurs.  Alguns membres del Consell Escolar 
s’interessen en perquè al Tractoret estan fent ús del càtering de Teca i Xerinola. No en saben el 
motiu. 
 
En cas que treguin a concurs la selecció d’una empresa de càtering perquè porti el menjador, seria 
per incloure també el monitoratge i el cuiner. Tots aquests aspectes han de formar part de les 
bases del concurs. També ens informen que en un futur proper, hi ha possibilitat que torni el cuiner 
de l’escola, en Meriu. 
 
Actualment les beques de menjador es gestionen des del Consell Comarcal. El Departament 
d’educació pretén que ho acabin gestionant les AFA i que s’encarreguin de la contracció de 
monitors. També es parla que siguin els equips directius que facin aquesta contractació.  
 
L’Àlex ens comenta que la intenció de l’Ajuntament és posar un conserge per l’escola, però la 
situació econòmica no ho permet. Actualment hi ha problemes de despeses altes amb 
l’enllumenat.  No hi ha ingressos de subvencions perquè no hi ha cap polígon al municipi. Però a 
més la zona és declarada territori d'interès paisatgístic.  
 
 
4.2. Proves de competències bàsiques 
 
L’Anna Gay informa que si que hi haurà proves de competències bàsiques a 6è per a totes les 
escoles. També hi haurà al mes de març unes proves de competència oral (català, castellà i 
anglès), per tots els centres i alumnes de 6è.  
 
 
4.3. Ús de la sala 1 d’octubre 
 
En Gerard, representant de l’AFA planteja que hi ha un problema d’ordre i neteja amb la sala 1 
d’octubre. Els representants de mestres ho corroboren. Si la sala està a disponibilitat dels 
habitants del municipi per dur a terme activitats, creu que hi hauria d’haver un compromís escrit de 
com s’ha de deixar la sala en finalitzar l’activitat, ja que actualment no hi ha unes regles públiques. 
 
L’Àlex explica que hi ha obligació de deixar-ho net. En cas que posteriorment a l’activitat, 
l’ajuntament hagi de destinar hores de neteja a acabar-ho de netejar, les cobrarà a la persona 
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implicada. Afegeix que actualment, estan preparant un reglament d’ús dels locals del municipi i ja 
gairebé està acabat. Estarà penjat a la web i s’inclourà un sistema de fiança.  
  
L'Àlex afegeix que les persones de la neteja es queixen que els desapareix el material. Des de 
l’escola, diguem que també ens desapareix material molt sovint. És un problema al que no hi 
podem donar solució, actualment. 
 
També el representant de l’AFA demana si poden disposar d’un armari a la sala 1 d’octubre per 
tenir els materials endreçats de les extraescolars i altres materials que té l’AFA.  Afegeix que els hi 
aniria molt bé disposar d’una clau del local. L’alcalde comenta que mirarà si la Comissió de festes 
o Associació de veïns els hi pot cedir un espai. L’Anna Perez afegeix que si l’AFA és una 
associació, hauria de tenir-hi dret també. 
 
 
 
4.5. Caseta de fusta pel pati 
 
L’Anna Gay comenta que des de l’AFA compraran una caseta de fusta pel pati de l’escola. Es 
destinarà a endreçar els materials de pati que actualment es guarden en el quartet de material 
juntament amb el material d’educació física, hort i materials de l’AFA. 
 
4.4. Previsió noves incorporacions curs vinent 
 
La directora també aprofita per informar que hi ha una previsió de 10 infants que iniciaran I3 el 
curs vinent a la nostra escola. Només 4 van a la Llar d’Infants El Tractoret. 
  
4.5 Problemàtica calefacció 
 
I un últim tema que es tracta és sobre la calefacció. Durant varis dies ha fallat. L’Àlex ens recorda 
que la calefacció de l’escola funciona a partir de la caldera de pelets. Quan els pelets s’acaben, 
llavors funciona la caldera de gasoil. Ens informa que només es pot comprar amb el proveïdor de 
pelets que permet la Diputació de Girona, perquè per muntar-la es va donar una subvenció. A 
més, quan la Diputació fa signar la renovació de contracte, implica haver de comprar els pelets 
amb una empresa determinada. Per últim ens recorda que cal tenir les portes de l’escola tancades 
per reduir el consum tant alt que es fa de calefacció.  
 

 
 
Lloc i data 
Sant Esteve de Guialbes, 13 de febrer de 2023  
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Signatures dels assistents:  

 
 
Anna Gay Mercader   Anna Pérez Carreras                Àngels Toboso                          Àlex Terés Cordón                  
Directora         Cap d’estudis                           Secretària                                  Alcalde 
 
 
 
 
 
 
Damià Carreras                                Cristina Moles                                     Maria Rizzolo                                                                                                         
Representant AFA                            Representant  famílies                        Representant famílies                                    
                                        
 
 
 
 
 
Eva Borrell Dalmau                                   Anaïs Andreu Palahi                                     Roser Villegas 
Representant mestres                               Representant mestres                                 Representant mestres 
 
.  
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


